
Rada Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

Sępólno Kraj. 04.09.2024 r. 

RP.0003.26.2024 STAROSTWO POWIATOWE 
w Sępólnie Krajeńskim 

wp^ 0 i 09. 2024 

ILzał .i 
Sz. P. 

Jarosław Tadych 
Starosta Sępoleński 

Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następujące zapytanie: 

1. Zapytanie (Z-ll) złożone na sesji Rady Powiatu w dniu 30 września 2024 roku przez 

Tomasza Fifielskiego. 

Radny złożył zapytanie w sprawie dwóch faktur wystawionych przez pana Dariusza Bala 

Transport Handel Usługi „Monmar" za transport uczniów z Mroczy do LO i CKZiU w 

Więcborku na kwotę 4860 zł i za transport uczniów w/w szkół do Bydgoszczy na kwotę 500 

zł. Zdaniem właściciela firmy faktury te nie zostały przez powiat opłacone. 

Załącznik: 

1. Zapytanie (Z-ll) Tomasza Fifielskiego. 
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Tomasz Fifielski 

Więcbork, dnia 30.08.2024r. 

Pan 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

INTERPELACJA nr 12/2024 

na sesji / w okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 24 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
interpelację w sprawie: 

Dwóch faktur wystawionych przez Pana Dariusza Bala Transport, Handel -
usługi „Monmar" z Mroczy na powiat sępoleński. Pierwsza na kwotę 4860zł z 
dnia 27.12.2018r. za transport uczniów z Mroczy do LO i CKZiU w Więcborku 
oraz druga na kwotę 500zł z dnia 14.03.2019r. za transport uczniów w/w szkół 
do Bydgoszczy. 
Zdaniem Pana Dariusza, który zgłosił się do mnie w tym miesiącu usługa na 
zlecenie powiatu została wykonana, a do dnia dzisiejszego nie uregulowana. 
Proszę o kopię w/w faktur wraz z opisem merytorycznym oraz wyjaśnienia czy 
faktury były zapłacone jeśli nie co się z nimi stało, gdyż zdaniem Pana Dariusza 
skutecznie były dostarczone. 


